
Assens Marina Amba 

 

Mødeart:  Bestyrelsesmøde Møde nr.:  212 Dato: 02.04.2024 

Mødested:  Marinakontoret Start: 19.00 Slut: 21.45 Side:   

Mødedeltagere: 

Hans Mørkebjerg (HM), Henrik Schack Larsen (HL), Alex Hansen (AH), Helge 

Jakobsen (HJ), Karen Rose (KR), Anders Lemmergaard (AL), Helge Jakobsen (HJ), 

Ivan Frost (IF) 

          

Fraværende:  Bo Eriksen (BE) 

 

      1.   Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde 

2. Orientering fra formanden 

3. Personale 

4. Status på regnskab 2023/2024, herunder status på restancer 

5. Status på eventuel oprettelse af et digelaug på Næsområdet 

6. Referat fra Næsmødet afholdt 18. marts 2024 

7. Referat fra Flid’s generalforsamling 

8. Fejring af Assens 500-års købstadsjubilæum på Næsområdet 

9. Status på igangværende opgaver 

10. Orientering fra bestyrelsesmedlemmerne 

11. Eventuelt 

 

1:  Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde 

 

Referatet blev godkendt  

 

 

2:  Orientering fra formanden 

 

Der er indgået forlig i vores retssag omhandlende de stjålne jernbaneskinner og vi afventer nu 

forliget og herunder opgørelse af erstatning.  Vi har mistet for ca. tkr. 100 jernbaneskinner og 

har haft omkostninger i niveauet tkr. 65.  

 

 

3:  Personale 

 

MUS-samtaler er gennemført med alle og der er generel tilfredshed med arbejdsopgaverne og 

arbejdspladsen hvilket bestyrelsen tager til efterretning. 

 

4:  Regnskab 2023/2024 herunder status på restancer  

 

Regnskabet følger vores budget og pt. har vi ca. 35 i restance med et beløb i niveauet tkr. 175.  

6-8 af restancerne er ’gamle’ kendinge.  Vi forventer i løbet af den kommende måned, at vi 

beløbsmæssigt kommer under tkr. 100 og vi påbegynder rykkerprocedure nu. 

 

Regning for højvandet med sikring af bygning er bogført som en vedligeholdelsesudgift. 

 

 



 

 

5:  Status på eventuel oprettelse af et digelaug på Næsområdet 

 

Den 03. april er der igen et møde i arbejdsgruppen.  Der arbejdes i 2 spor, hvor det ene arbejder 

med en omkostningsfordeling og det andet arbejder med vedtægter.   HM og AH deltager på 

mødet. 

 

 

6:  Referat fra Næsmødet afholdt 18. marts 2024 

 

Søredningsstationen har fået ny stationsleder.   Sommerhusene har været i dialog med kom-

munen omkring vej-/stiføring udenom campingpladsen. 

 

7:  Referat fra Flid’s generalforsamling 

 

Flid forventer at hæve kontingentet med 10% efter i en længere periode at have haft samme 

kontingent.  Assens Marina har en kontingentudgift i niveauet tkr. 12 og det vil stige til ca. tkr. 

13.  

I Flid er der 304 medlemshavne hvilket er Ca. 90% af de danske potentielle lystbådehavne som 

er medlem af foreningen.  Foreningen arbejder pt. for en registrering af de danske lystbåde dels 

for at gøre det lettere at finde ejere og dels for at hjælpe forsikringsselskaber, samt derved 

mulighed for at få reduceret skatteafgiften for hver enkel bådejer. 

Flid har fået en pulje på tkr. 300 til Ø-havne som kan anvendes til f.eks. markedsføring af disse 

havne. 

I 2025 har foreningen 25 års jubilæum. 

 

 

8:  Fejring af Assens 500-års købstadsjubilæum på Næsområdet 

 

Kik med på www.Assens500.dk 

Næsaktiviteterne er primært den 18. august.  Næste møde i arbejdsgruppen er den 13. maj. 

 

9:  Status på igangværende opgaver 

Ny bom ved slæbestedet skal bestilles og sættes op.  Der er sat tage på elstander-husene og 

der monteres vendeskilte på pladserne.  Nye broskilte sættes op.  Belægning ved mastekran er 

lagt og dermed er vi klar til at modtage kranen i uge 15/16.  Broerne spules for alger.  Bro C 

har fået nyt forsyningskabel monteret.  Bro Z får også nyt kraftkabel.  Bro A har fået nyt plastik 

vandrør og dermed mangler kun 1 bro at få nyt plastik vandrør. 

Isætning af både er startet og dermed er sæsonen så småt i gang. 

Vi forventer at certificering som Sikker Havn bliver i maj måned. 

Vi kikker på en ny aftale om affaldshåndtering samt ny aftale omkring håndtering af vores beta-

lingsforløb på kort. 

Overdækning af grillplads arbejder vi stadig med, for at få en god løsning. 

Der skal etableres nyt pumpehus til føring af vand og kloakering da ledningsføring ikke må gå 

gennem campingpladsen.  Dette er en opgave og udgift, Assens Forsyning håndterer. 

 



10:  Orientering fra bestyrelsesmedlemmer 

AL orienterede fra hans medlemskab i Assens Købstad.  Der er generalforsamling den 29. april. 

 

11:  Eventuelt 

Næste møde er den 14. maj 2024 kl. 17.00 hvor første del af mødet er opfølgning på vores 

strategi og anden del er ordinært møde. 

 

 

Således passeret,  

Henrik Larsen, referent 

 

 

 

Godkendt: 


